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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

din 29 aprilie 2014 
 
 
 

 Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că 

sunt prezenţi un număr de 35 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în 
funcţie. Lipseşte domnul consilier judeţean Szatmari Ştefan.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 161/23.04.2014 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti 
din aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea 
consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei.  
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaţii din imobilul situat 

în municipiul Timişoara, Calea Martirilor, nr. 198. 
2. Proiect de hotărâre privind acordul pentru cesionarea unor acţiuni ale 

Societăţii Naţionale Aeroportul Internaţional Timişoara – Traian Vuia S.A. 
către Judeţul Timiş. 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 167/19.12.2012 privind darea în folosinţă gratuită a unor 
spaţii din Bastionul “Theresia” din Timişoara. 

4. Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a “Programului de 
transport judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 
01.01.2014 – 30.06.2019”. 

5. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu 
pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş la intenţiile de înstrăinare a unor imobile cu alta 
destinaţie decât cea de locuinţă. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită a unor spaţii 
din Palatul Administrativ aflate în domeniul public al Judeţului Timiş.   

8. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile din domeniul public 
al statului în domeniul public al Judeţului Timiş. 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Normativului privind 
dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judeţului Timiş prin Consiliul 
Judeţean Timiş la promovarea şi implementarea obiectivului de investiţii 
“Centrul Intermodal Regional de Transport Marfă Timişoara – Remetea Mare”.  

11.  Proiect de hotărâre privind componenţa Autorităţii Teritoriale de Ordine 
Publică a Judeţului Timiş. 

12. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a Devizului General 
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actualizat după atribuirea contractului de lucrări privind obiectivul de investiţie 
“Modernizare DJ 694 Dumbrava – Mâtnicu Mic, km 0+000 – 8+900, L = 8,9 
km”. 

13. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a Devizelor Generale 
actualizate după atribuirea contractelor de lucrări privind lucrările de reparaţii 
curente: “Ranforsare sistem rutier pe DJ 609B Ţipari – Balinţ, km 2+617 – 
5+994, 6+964 – 7+422, 8+241 – 9+286, L total = 4,880 km” şi “Reparaţii 
curente la pod pe DJ 591, km 11+710 peste râul Bega, la Sânmihaiu Român – 
Judeţul Timiş”.  

14. Proiect de hotărâre privind propunerea de prelungire a contractului de 
închiriere încheiat cu Societatea „Romtelecom” S.A. 

15. Proiect de hotărâre privind propunerea de prelungire a contractului de 
închiriere încheiat cu Societatea „ROTH” S.R.L. Timişoara. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de 
funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al Judeţului 
Timiş pe trimestrul I 2014. 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş pe 
anul 2014. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării de către Societatea „BORGO 
Italiano” S.R.L. a unei porţiuni din DJ 592 km 11+181 stânga. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Contractului de management a 
domnului Ciubotaru Dan Leopold la Muzeul Banatului Timişoara. 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea numirii managerului interimar  la Muzeul 
Banatului Timişoara. 

21. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 143/2012 cu modificările şi completările ulterioare. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării de către Consiliul Judeţean 
Timiş a Proiectului “Consilierea carierei şi servicii de practică profesională în 
psihologie adresate elevilor şi studenţilor”. 

23. Proiect de hotărâre pentru aprobarea “Regulamentului privind combaterea 
speciei Ambrosia artemisiifolia L. (floarea pustei, iarba pârloagelor) – specie 
invazivă”. 

24. Proiect de hotărâre pentru aprobarea “Regulamentului privind combaterea 
dăunătorului Gândacul păros – Epicometis hirta”. 

25. Proiect de hotărâre pentru aprobarea numirii unui reprezentant al Judeţului 
Timiş în Asociaţia Judeţeană de Canotaj Timiş şi pentru plata cotizaţiei către 
această structură sportivă. 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a Judeţului Timiş 
la bugetul de venituri şi cheltuieli al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
pentru Managementul situaţiilor de urgenţă ADIVEST pentru anul 2014. 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Judeţean 
Timiş nr.156/30.09.2013 pentru aprobarea promovării proiectului 
“Achiziţionare echipamente specifice pentru îmbunătăţirea capacităţii şi 
calităţii sistemului de intervenţie în situaţii de urgenţă şi pentru acordarea 
asistenţei medicale de urgenţă şi a primului ajutor calificat în Regiunea Vest 
etapa a III-a”. 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea Înţelegerii de colaborare între Judeţul 
Timiş din România şi Provincia Yunnan din Republica Populară Chineză. 

29. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă-Canal Timiş. 

30. Întrebări, interpelări. 
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Dacă sunt discuţii sau alte propuneri referitor la ordinea de zi prezentată.  
 
Domnul consilier judeţean Lăzureanu Aurel 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, propun scoaterea proiectului de hotărâre 

înscris la nr. 24 pe ordinea de zi. Este vorba despre proiectul care se referă la 
aprobarea regulamentului privind combaterea gândacului păros.  

Motivaţia iniţierii acestui amendament este dată de faptul că acest dăunător 
este foarte periculos. El este prezent în toată ţara dar îl întâlnim cel mai des în zonele 
de câmpie. Un atac masiv al acestui dăunător a fost în perioada 05.04  - 10.04.2014 şi 
la iniţiativa reprezentanţilor consiliului judeţean, în special a domnului preşedinte Titu 
Bojin, a domnului Oprea Nicolae şi a membrilor Comisiei pentru agricultură am 
mobilizat toate forţele respective pentru distrugerea acestui dăunător care atacă în 
special organele de reproducere a florilor la pomii fructiferi, rapiţa, dar şi organele 
generative la grâu, orz şi ovăz şi vita de vie.  

Perioada de atac a gândacului păros este de 3 - 4 luni pe an şi pagubele 
produse de acesta sunt foarte mari dacă nu se intervine din timp pentru distrugerea 
lui.  

În urma unui control făcut de Direcţia de agricultură şi protecţia plantelor s-a 
transmis un material din care a reieşit faptul că atacul acestui dăunător s-a diminuat în 
această perioadă şi din acest motiv propun  retragerea proiectului de hotărâre de pe 
ordinea de zi  întrucât nu se justifică în acest moment.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnul profesor are perfectă dreptate. În completare la ceea ce a spus domnia 

sa vreau să vă informez că acest dăunător a făcut pagube foarte mari  deoarece 
intervenţia pentru distrugerea lui nu s-a făcut la timp.  Dacă s-ar fi intervenit acum 3 -4 
săptămâni alta ar fi fost situaţia şi pagubele înregistrate nu ar fi fost chiar atât de mari.   

Trebuie să intervenim în continuare pentru distrugerea lui pentru a proteja florile 
pomilor fructiferi care sunt ţinta atacului gândacului păros. Protejarea pomilor fructiferi 
este foarte importantă. Majoritatea acestora se află pe domeniu public şi trebuie 
protejaţi de atacul gândacului păros. Rapiţa se află pe domeniu privat şi fiecare 
proprietar este interesat de protejarea acesteia şi acţionează pe cont propriu pentru 
distrugerea gândacului.  

Există discuţii cu privire la felul şi calitatea substanţelor cu care se acţionează 
pentru distrugerea gândacului păros. Acestea nu au efect decât pentru o zi şi din 
acest motiv operaţiunea de stropire trebuie repetată de mai multe ori. Singura 
substanţă care are un efect puternic  asupra gândacului, dar care costă foarte mult, 
este Biscaia.  Avantajul substanţei respective  este că nu  distruge albinele şi nici nu 
poluează apele în  zona unde se acţionează.  

Nu vreau să intru prea mult în detalii însă am ţinut neapărat să subliniez faptul 
că dacă nu se intervine la timp pagubele sunt foarte mari şi de aceea trebuie să avem 
mare grijă ca lucrurile să fie în regulă.  

Aşa cum am spus, mă bucur că colegul nostru a propus retragerea acestui 
punct de pe ordinea de zi şi sper că şi dumneavoastră veţi fi de acord cu acest lucru 
pentru că acest proiect nu-şi mai găseşte utilitatea în acest moment.   

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Domnule preşedinte, vă propun retragerea de pe ordinea de zi a proiectului de 

hotărâre înscris la nr. 23.  Avem o adresă prin care suntem informaţi că suma de 100 
mii lei va fi folosită pentru distrugerea ambroziei. Având în vedere că urmează o lună 
de campanie electorală şi suma respectivă va fi folosită tot pentru o campanie, dar 
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campanie de distrugere a ambroziei,  nu vrem să se facă confuzie între cele două 
campanii.  

Din acest motiv doresc să amânăm discuţiile asupra punctului 23 de pe ordinea 
de zi până la finalizarea campaniei electorale.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă v-aţi fi uitat mai atent aţi fi observat că acea campanie se desfăşoară în 

perioada 01.06 – 31.07.2014 când de fapt campania electorală este finalizată. Vă 
convine sau nu trebuie să vă informez că suma de 100 mii lei va fi folosită doar pentru 
distrugerea ambroziei.  

În continuare, supun la vot cele două amendamente.  
Pentru început supun la vot  amendamentul domnului consilier judeţean  

Lăzureanu Aurel susţinut şi de domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul   cu 33  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor,  Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  
Vasile Marian, Zamfir Florian 

 
Supun la vot amendamentul domnului consilier judeţean  Juravle Petru 
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul   cu 8 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Crişan Teodor,  Cutu Dorin, 
Demea Dorel, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Zamfir Florian 20 voturi „împotrivă”  
Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia,  Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian,  Ritivoiu Mihai, 
Rus Georgeta,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Pentru că s-a vorbit destul de mult pe tema gândacului păros vă rog să-mi 

permiteţi să spun câteva cuvinte despre ambrozie.  
Trebuie să ştiţi că problema distrugerii ambroziei este în atenţia tuturor de 

foarte mult timp, însă abia acum s-a pus la punct un plan de combatere a acestei 
plante, foarte dăunătoare, plan care trebuie să se aplice înainte de perioada de 
înflorire a plantei.  

Prin urmare, ca toată lumea să fie liniştită, propun să se prezinte un raport din 
care să reiasă toate cheltuielile făcute în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acel amendament a fost respins. Deci nu cred că mai e nevoie să discutăm 

acum acest subiect.  
Dacă mai sunt alte discuţii cu privire la ordinea de zi.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Bună ziua tuturor,  
Doresc să intervin pentru a face o propunere cu privire la ordinea de zi în 

sensul modificării unor puncte. 
 Din câte am observat există 2 referate de amendare a proiectului de hotărâre 

nr. 22. Amendarea constă în introducerea unor bugete în proiectul de hotărâre. Din 
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acest motiv propun ca punctul 17, cel care priveşte rectificarea bugetului să-l discutăm 
după pct. 22. Consider că aşa este normal să facem atunci când discutăm despre 
introducerea unor bugete în proiectul de hotărâre.  

Proiectul în forma sa iniţială nu are nici o sumă alocată. Este  doar aprobarea 
unui raport şi nu a unei sume.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar suma este prinsă în buget. Acum aprobăm folosirea lor.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Sunt de acord cu ce spuneţi dumneavoastră, dar totuşi….. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Rectificarea bugetului nu este pe această temă ci este doar pentru alegeri 

pentu că se solicită o sumă de bani pentru acest lucru.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
La pct. 17 este vorba de o rectificare a bugetului ca urmare a faptului că sunt 

bani alocaţi pe Camera Agricolă. Aş vrea să ştiu dacă în proiect sunt prevăzute şi 
sume pentru partea de prefinanţare. Dacă nu sunt atunci aş vrea să le cuprindem în 
buget.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Domnul director executiv Marcu Marcel va dat răspunsul şi sper că sunteţi 

mulţumit.  Domnia sa a menţionat că nu e nevoie să fie alocate sumele respective la 
această rectificare, prefinanţarea în acest proiect va fi prevăzută la viitoarea rectificare 
a bugetului.  

În continuare supun la vot ordinea de zi a ordinii de zi.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor Adrian Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă 

supun aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 26  martie 2014. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spatii 
din imobilul situat in municipiul Timişoara, Calea Martirilor, nr. 198, jud. Timis. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind acordul pentru cesionarea unor 
acţiuni ale Societăţii Naţionale Aeroportul Internaţional Timişoara – Traian Vuia 
S.A. către Judeţul Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  5 comisii  respectiv,  Comisia pentru 

Administraţie  Publica Locala, Comisia pentru Cultura, învăţământ, tineret si sport,  
Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si Externa,  Comisia pentru Sănătate si 
Protecţie Sociala, Comisia pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala.  

Comisia Economica a avizat proiectul cu următorul amendament: 
Se propune modificarea titlului hotărârii si a art. 1 in sensul ca sa se înlocuiască 

cuvintele cesiunea acţiunilor cu „Transmiterea cu titlu gratuit a acţiunilor deţinute de 
Statul Roman”.... 

Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului,lucrări publice si protecţia 
mediului a avizat proiectul cu acelaşi amendament respectiv „Transmiterea cu titlu 
gratuit a acţiunilor deţinute de Statul Roman”.... 

 
Având în vedere că Ministerul Transporturilor ne-a aprobat această formulare, 

vă propun să fim de acord cu amendamentul propus de colegii noştri.  
Prin urmare, supun la vot amendamentul prin care se propune Transmiterea cu 

titlu gratuit a acţiunilor deţinute de Statul Roman”.... 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
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Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la 
Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr. 167/19.12.2012 privind darea in 
folosinţa gratuita a unor spatii din Bastionul “Theresia” din Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile   de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor Adrian, Bitea Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
                                                              

Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a 
“Programului de transport judeţean de persoane prin curse regulate pentru 
perioada 01.01.2014 – 30.06.2019”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian,Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

licenţelor de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin 
curse regulate speciale unor operatori de transport rutier.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
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Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian.  

 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării 

dreptului de preemţiune din partea Judeţului Timis la intenţiile de înstrăinare a 
unor imobile cu alta destinaţie decât cea de locuinţa. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-
Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian.  

 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea darii in folosinţa 

gratuita a unor spatii din Palatul Administrativ aflate in domeniul public al 
Judeţului Timis.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir 
Florian.  

 
 

Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile 
din domeniul public al statului in domeniul public al Judeţului Timis. 

Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Având în vedere că am aprobat să devenim acţionari principali, pentru că 

deţinem 80% din acţiuni, este normal şi legal să primim prin transfer, în domeniul 
public, integral toate bunurile aflate în domeniul public al statului şi administrarea 
aeroportului în acest moment, mai puţin pista şi acele chestiuni aferente pistei, lucruri 
care sunt prevăzute, de altfel, în Legea 213 care stabileşte proprietatea publică a 
statului şi administrarea acesteia.  

Din lectura Legii 213 dar şi a proiectului de hotărâre rezultă că se transferă un 
număr minimal de terenuri şi de construcţii în domeniul public al consiliului judeţean. 
La transferul construcţiilor, dacă vă uitaţi în anexă, nu ştiu şi v-aş ruga să-mi 
răspundeţi. Noi vom asigura, ca şi acţionari majoritari întrucât deţinem 80% şi deci 
vom stabili managementul aeroportului pentru că aşa este normal şi nu partenerul 
care deţine un procent de 20% din acţiuni. Acest fapt înseamnă fondul proprietăţii 
gestionat de o firmă privată.  

Deci, noi, instituţie publică suntem acţionari majoritari, iar acţionarul minoritar 
este administrat de către o firmă privată, Prim urmare, este normal ca noi consiliul 
judeţean să asigurăm managementul aeroportului.  În aceste condiţii, puteţi să-mi 
spuneţi dacă vom asigura managementul aeroportului? 

De asemenea, vă rog să-mi spuneţi dacă în transferul construcţiilor, sub 
termenul „căţelăriei” – acesta este un termen generic şi înseamnă  construcţia 
principală a aeroportului şi celelalte construcţii aferente, inclusiv clădirea realizată 
pentru accesul în Spaţiul  Schengen şi clădirea unde a funcţionat Carpatair-ul, etc., aş 
vrea să ştiu dacă aceste clădiri principale sunt cuprinse în termenul generic de 
căţelărie.  Dacă sunt cuprinse atunci e bine, însă vă întreb pentru că nu îmi dau 
seama dacă sunt prinse sau nu.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Referitor la management vom discuta în momentul în care preluăm acţiunile şi 

după ce vom semna preluarea aeroportului.  Nu am un răspuns la întrebările puse de 
dumneavoastră dar după cum ştiţi am fost de acord să dăm o parte din acţiuni către 
Primăria Timişoara cu condiţia că partea majoritară din acţiuni va rămâne la consiliul 
judeţean care va asigura şi partea de management a aeroportului  astfel încât să nu 
fim puşi în situaţia să facem acest lucru cu o firmă privată care vine din zona Fondului 
proprietăţii.   

Aveţi dreptate şi sunt de acord cu dumneavoastră când spuneţi că atât 
managementul aeroportului cât şi numărul de acţiuni majoritar trebuie să ne dea 
dreptul să facem ceea ce ne dorim la aeroport. Toţi, prin votul nostru am decis ca 
Primăria Timişoara să fie partenerul nostru. Nu am spus că vor avea numar de acţiuni 
egale cu noi pentru că atunci se va ajunge la discuţii. Nu vrem să ne facă alţii jocul în 
cazul în care ar exista discuţii între noi. Eu am convingerea că majoritatea acţiunilor 
trebuie să rămână la consiliul judeţean.  

Referitor la patrimoniu, acesta va fi preluat în totalitate. Excepţie face pista care 
este trecută prin lege specială şi toate clădirile care ţin de acea pistă. În rest absolut 
tot se trece, inclusiv suprafaţa de teren aferentă aeroportului. Pentru suprafaţa de 
teren respectivă urmează ca imediat după ce adoptăm hotărârea să fie transmis către 
Guvern, Ministerul Transporturilor şi Ministerul Justiţiei să transmitem solicitarea astfel 
încât ca ea să fie introdusă într-o lege ce va fi ulterior adoptată în acest sens. Nu ştim 
când se va întâmpla acest lucru dar tot ce vă pot spune acum este că absolut tot ce 
este patrimoniu aflat în inventarul aeroportului va trece la consiliul judeţean.  

Chiar dacă unii au sau au avut contracte de închiriere acolo urmează ca în 
momentul preluării să discutăm din nou condiţiile în care se află. Acest lucru să 
stabilim la momentul respectiv.  
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Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia 
Pe ultima pagină există o comunicare transmisă de aeroport din care se spune 

că din 10. 518 m.p suprafaţă totală construită se transferă 7.391 m.p. Acest lucru 
corespunde la 70% din suprafaţa totală construită.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu luaţi această diferenţă ca suprafaţă pentru că este posibil să fie vorba 

despre pistă. Tot ce ţine de pista respectivă nu discutăm. Cert este că noi preluăm 
80% din acţiuni, 20% rămân la Fondul Proprietatea, inventarul trece la consiliul 
judeţean în totalitate, excepţie face pista şi anexele legate de aceasta.  

Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la  vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile 
Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre pentru modificarea si completarea 

Normativului privind dotarea cu autovehicule si consumul lunar de carburanţi.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-
Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 

Judeţului Timis prin Consiliul Judetean Timis la promovarea si implementarea 
obiectivului de investiţii “Centrul Intermodal Regional de Transport Marfa 
Timişoara – Remetea Mare”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în 6 comisii de specialitate, respectiv Comisia 

Economica,  Comisia pentru cultura, învăţământ, tineret si sport, Comisia pentru relaţii 
si cooperare interna si externa,  Comisia pentru sănătate si protecţie sociala, Comisia 
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pentru agricultura si dezvoltare rurala si Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 
lucrări publice si protecţia mediului    

Comisia pentru Administraţie  Publica Locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: 

„Pana la şedinţa de plen sa fie prezentat avizul Comisiei de negociere a 
contractului de asociere”. 

Rog pe domnul secretar Dănuţ Ardelean să ia cuvântul și sper să aveți puțină 
răbdare să ascultați tot ce ne spune domnia sa legat de proiect pentru că ar fi păcat 
ca un astfel de proiect, atit de important pentru județul Timiș,  să nu se realizeze în 
cele mai avantajoase condiții. Realizarea acestui proiect este dorită de mult timp și e 
păcat să căutăm acum  motive să amânăm aprobarea acestuia.  

 
Domnul Ioan Dănuț Ardelean – Secretar al Județului Timiș 
Bună ziua tuturor,  
În ceea ce privește punctul 10 înscris pe ordinea de zi, cu permisiunea 

dumneavoastră voi face următoarele precizări:  În anii anteriori a fost demarat un 
proiect de asociere în participațiune de către județul Timiș și CNCFR în vederea 
realizării unui centru intermodal de transport marfă în zona Timișoara.  În urma 
discuțiilor purtate cu reprezentanții companiei și cei ai Ministerului Transporturilor s-a 
convenit ca această formă de colaboare să fie un contract de asociere în care fiecare 
dintre părți să vină cu anumite bunuri sau servicii, respectiv județul Timiș să aducă, ca 
și contribuție, terenul pentru drumul de acces la Centrul Intermodal, Comuna Remetea 
să asigure drumul de acces comunal până în zona respectivă, iar compania și 
Ministerul Transporturilor să se ocupe de ceea ce înseamnă implementarea 
proiectului  și obținerea fodurilor europene în vederea realizării centrului intermodal.  

Suntem în situația în care, în acest moment, supunem spre dezbatere și 
aprobare plenului consiliului județean acest proiect de hotărâre prin care, pe de o 
parte solicităm să fiți de acord cu asocierea între Județul Timiș și cele două entități 
(CNCFR și Ministerul Transporturilor), să aprobați contractul de asociere dintre 
unitățile administrativ teritoriale și CNCFR, să numim comisia de negociere în vederea 
achiziționării terenurilor pe care va fi construit centrul intermodal și să împuternicim 
persoanele pentru a semna contractul respectiv.  

Vin în fața dumneavoastră cu o propunere și solicit să fiți de acord cu faptul că, 
în ceea ce privește comisia de negociere pentru cumpărarea terenurilor sugerez să fie 
introdus comisia de negociere a terenurilor și de negociere a eventualelor 
amendamente pe care dumneavoastră le formulați cu compania națională CNCFR. 

Precizez că anterior acestei întâlniri am avut unele discuții la nivelul Ministerului 
Transporturilor și la nivelul CNCFR,  în cadrul cărora, față de obiecțiunile formulate au 
fost niște discuții ce vor fi continuate de Comisia de negociere. 

În legătură cu amendamentele formulate aș vrea să aveți în vedere faptul că 
ceea ce înseamnă exproprierea pentru cauză de utilitate publică, prevăzută de Legea 
nr. 33/1994 și Legea nr. 255/2010, aș vrea să înțelegeți că aceste legi se aplică în 
momentul în care noi suntem în situația de a face această investiție. Consiliul județean 
vine cu un aport în cadrul acestei asocieri, aport ce constă în terenul pentru care noi 
vom obține o anumită redevență în momentul în care Centrul intermodal își realizează 
obiectul de activitate pentru care a fost realizat și în această situație, cele două legi, 
nu se aplică ad-literam pentru că există posibilitatea ca județul Timiș să obțină aceste 
terenuri și pe altă cale decât cea de expropiere.  

Prin urmare, modul de dobândire, prevăzut de Codul civil, printre altele prevede 
și vânzarea-cumpărarea. Sigur există și posibilitatea exproprierii însă noi mergem pe 
ideea că acestă comisie poate negocia și cumpăra pentru că procedura de expropiere 
durează extrem de mult si are un efect negativ psihologic pentru cei implicați.  
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Deocamdată acestea sunt precizările pe care am ținut să le aduc în atenția 
dumneavoastră și revin cu alte răspunsuri la eventuale întrebări. Vă mulțumesc! 

 
Domnul președinte Titu Bojin 
Domnul consilier județean Marius Martinescu a făcut în scris două note și l-am 

rugat pe domnul Sergiu Bălașa să-i răspundă întrucât  domnia sa este șeful de proiect 
în ceea ce înseamnă realizarea Centrului intermodal. 

 
Domnul consilier județean Traian Stancu 
Domnule președinte, stimați colegi, amendamentul formulat și propus de mine 

în Comisia de administrație este legat de acea comisie de negociere despre care 
amintea și domnul secretar.  

Doresc nominalizarea președintelui Comisiei de negociere pentru că în material 
este trecută doar titulatura de vicepreședinte al consiliului județean, nominalizarea 
unui alt membru în această comisie în locul domnului Ilie Bertea care din păcate a 
decedat, dar și nominalizarea membrilor comisiei din partea direcțiilor consiliului 
județean. De asemenea sunt de acord și cu completarea despre care spunea domnul 
secretar Dănuț Ardelean și sper ca această comisie să-și mărească sfera de 
activitate.  

 
Domnul președinte Titu Bojin 
Sunt de acord și eu cu acest lucru pentru că nu văd ce rost ar avea să facem 

două comisii.  Comisia care a fost până acum își încetează astăzi mandatul și vom 
constitui o nouă comisie care, în primul rând nu va fi, nu pentru asocierea prin 
participațiune ci pentru asociere, deci va fi o schimbare clară în acest sens, iar în al 
doilea rând va fi pentru negociere și discuții asupra tuturor amendamentelor ce se vor 
ivi în acestă situație. Stiți că un amendament ar pune un grup sau altul să nu voteze și 
de aceea doresc ca cei din comisia de negociere să aibă posibilitatea și 
disponibilitatea necesară pentru că probabil vor trebui făcute câteva drumuri la 
București pentru finalizarea discuțiilor și a negocierilor în ceea ce privește cumpărarea 
terenurilor. Dacă negocierile pentru cumpărarea terenurilor nu au un rezultat pozitiv 
atunci vom demara procedura de expropiere printr-o altă hotărâre a consiliului 
județean. 

Noi avem deja aprobate niște hotărâri ale consiliului județean și dacă nu 
aprobăm ar trebui să anulăm tot ce avem făcut și am transmis până în prezent la 
CNCFR în ceea ce privește centrul intermodal, inclusiv contractul cadrul sau 
contractul propus.  

 
Domnul consilier județean Gheorghe Bologa 
Proiectul de hotărâre înscris la pct. 10 pe ordinea de zi face trimitere la unele 

hotărâri adoptate anterior și acum  în mintea mea s-a creat o mică confuzie.   
Având în vedere ce a spus domnul secretar cu privire la completările ce vor fi 

aduse pentru îmbunătățirea activității comisiei de negociere, la acest proiect, respectiv 
anexa 3, doresc să fac un amendament în sensul că propun, ca pe lângă  colegii 
consilieri județeni și cei din aparatul de specialitate în componența comisiei să fie doi 
juriști, având în vedere probele care probabil vor fi generate în urma activității comisiei 
de negociere pentru achiziționarea terenului.  Prin urmare, vă propun ca pe lângă șefa 
Serviciului juridic și contencios să facă parte și domnul Sorin Chira.  

În anexa 3 sunt atâția propietari de terenurii care s-ar putea să aibă unele 
lucruri neclarificate în ceea ce privește proprietatea terenului și dacă un jurist nu este 
atent la ceea ce dorim să achiziționăm pentru obiectivul nostru de investiții vom avea 
probleme atât noi ca și consiliu județean cât  și comisia de negociere. Din acest motiv 



 13 

și pentru a evita orice neplăceri ulterioare propun ca în componența comisiei de 
negociere să mai fie un consilier juridic, respectiv domnul Chira Sorin.  

 
Domnul președinte Titu Bojin 
Haideți să lăsăm pe domnul secretar să decidă care va fi al doilea jurist care va 

face parte din Comisia de negociere.  
 
Domnul consilier județean Gheorghe Bologa  
Și eu sunt consilier județean și mi-am exercitat dreptul meu făcând o 

propunere. 
 
Domnul consilier județean Martinescu Marius 

 Domnule președinte am făcut o adresă către președintele Comisiei de 
negociere pentru că așa cum am bănuit Comisia de negociere este doar o perdea de 
fum. Mandatul comisiei încetează tocmai astăzi când noi aprobăm contractul de 
asociere.  
 

Domnul președinte Titu Bojin 
Nu astăzi aprobăm componența Comisiei de negociere.  
 
Domnul consilier județean Martinescu Marius 
Păi dacă am aprobat contractul de asociere ce mai negociem? 
 
Domnul președinte Titu Bojin 
Aprobăm de principiu.  
 
Domnul consilier județean Martinescu Marius 
Cred că mai trebuie citite documentele pentru că din câte știu eu aceasta a fost 

comisia de negociere a contractului. 
Convocarea de ieri a dovedit încă o dată indolența și nesimțirea cu carea a fost 

gestionată de președintele acelei comisii. Habar nu am cine este președintele comisiei 
pentru că nu există o dispoziție în acest sens. Însă, am primit un telefon și am primit 
un e-mail din partea domnului director Sergiu Bălașa în numele domnului 
vicepreședinte Călin Dobra care, bineânțeles că, ocupat fiind cu alte treburi, nu s-a 
prezentat la ședință.  

Noi cei care eram acolo, adică eu și domnul Stancu Traian, reprezentanți din 
partea consiliului județean, am stat o perioadă după care am plecat văzând că nu vine 
nimeni. Am stat 40 de minute și am așteptat dar văzând că nu vin ne-am zis că s-au 
distrat destul pe seama noastră și am plecat. 

Dumneavoastră sunteți șeful instituției și ar trebui să sancționați pe cei care s-
au purtat astfel cu noi, pentru că așa s-ar cuveni.  

În continuare, nu mai fac lectura a ceea ce mi-a transmis în scris domnu 
Bălașa. Mă chinui să citesc și să înțeleg ce mi-a scris în material. Observațiile mele nu 
au fost de fond față contractul de asociere, ci doar un singur articol susțin în contiuare 
că ar trebui să fie modificat, şi anume cel care se referă la faptul că 2 milioane de euro 
pentru plata cheltuielilor eligibile este obligaţia fiecărui asociat.  

Cum poate fi obligaţia fiecărui asociat din moment ce Consiliul Judeţean Timiş 
întră cu aproximativ 90% din cheltuieli în această asociere. Sigur că aceia sunt 
principali pentru că sunt singurii care pot să ceară bani de finanțare. Este absurd să 
păstrezi același articol în care se spune că, comuna Remetea se obligă să asigure 
cheltuieli eligibile, iar când ne uităm în anexă, acestea sunt în sumă de 2 milioane de 
euro. Consiliul județean, tot 2 milioane de euro, pentru că așa scrie în anexă.  Fiecare  
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se înghiesuie, în grabă mare, care să cheltuie mai repede cele 2 milioane de euro. 
Presupun că tot consiliul județean va fi cel care va cheltui cele 2 milioane de euro 
pentru că acest lucru înseamnă cumpărarea terenului respectiv.  

Vreau să vă reamintesc domnule președinte că nu am primit răspuns de la 
domnul secretar al județului Dan Ardelean la cele două amendamente pe care le-am 
transmis în scris cu privire la art. 3 și 4, deși i-ați solicitat să facă acest lucru.  Vreau 
să vă spun că amendamentele făcute de subsemnatul vin, atât în ajutorul 
dumneavoastră ca președinte al consiliului județean, cât și al nostru ca și consilieri 
județeni întrucât presupun respectarea sigurului cadru legal existent în acest moment 
în România și referă la aplicare Legii 255/2010 și Legii nr. 33/1994, iar noi ne aflăm 
exact în situația prevăzută de Legea nr. 255/2010 privind expropierea pentru cauză de 
utilitate publică și realizarea obiectivului Centru Intermodal Regional de Transport.  

Deci, centrul ca investiție, este de interes național, regional și local. Exact pe 
titlul legii. Însă, deodată, fără alte chestii transferă în domeniul public al consiliului 
județean. Acest lucru este o cumpărare și nu o vânzare făcută pe genunchi. În 
procedură se specifică exact oferta noastră, oferta fiecărei persoane fizice pentru că 
se stabilesc sarcinile acestei comisii care, de fapt, se numește Comisia de verificare a 
drepturilor de proprietate sau a altor drepturi reale și acordarea despăgubirilor. Deci, 
acordă despăgubiri acelor oameni la justă valoare. Așa că, pentru siguranța 
dumneavoastră și a noastră, vă rog se revedeți cele două amendamente pentru au 
acoperie sub aspectul legalității. Cine poate să contrazică faptul că nu se aplică 
aceste două legi cade într-o foarte mare eroare.  

Subliniez faptul că noi grupul PDL, în numele căruia vorbesc, suntem de acord 
să votăm integral acest proiect cu condiția să ne acoperim de cadrul legal exitent în 
acest moment, respectiv cu Legea nr. 255 și Legea nr. 33. Vă mulțumesc! 

 
Domnul consilier județean Juravle Petru 
Domnule președinte, dacă mă uit bine, în studiul de fezabilitate pentru locația 

Remetea Mare, la pct 2.3 – Statutul juridic al terenului scrie că din punct de vedere 
juridic, terenurile pe care se va aplasa centrul intermodal se află în totalitate în 
proprietate privată a unor persoane fizice și juridice, iar ca stadiu, terenul este arabil 
intravilan.  

Deci, trebuie să ținem cont de faptul că terenul arabil intravilan nu mai are 
valoarea unui teren arabil. O negociere sau preconizarea unui preț, după evetuale 
discuții și după evaluarea făcută de Camera Notarilor Publici, ar fi de 1 euro/m.p., iar 
acest preț nu cred că mai este valabil în acest caz.  

În ședința comisiei, la propunerea mea s-a făcut un amendament, aprobat de 
toții membrii comisiei  dar pentru că nu s-a pus acum în discuție, îmi permit să să-l 
aduc în atenția dumneavoastră. Deci, în comisie am propus ca prețul pentru acest 
teren oferit de noi la negociere să fie până în prețul stabilit de Camera Notarilor Publici 
pentru terenul arabil aflat în zona Remetea. Pentru acest lucru, asumarea negocierilor 
cu propietarii terenurilor aflate în discuție presupune o seriozitate maximă în ceea ce 
privește amplasarea centrului intermodal. 

 
Domnul președinte Titu Bojin 
Sunt convis că mulți dintre dumneavoastră nu cunosc toate datele în ceea ce 

privește realizarea centrului intermodal și de aceea vreau să vă informez că am 
demarat realizarea unui raport de expertiză și, probabil că în curând vom primi 
rezultatele acestui raport.  

Trebuie să vă spun că pentru ceea ce ne dorim noi să realizăm nu putem ține 
cont nici de propunerile Camerei Notarilor Publici și nici de cele ale consiliului 
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județean ci, pentru a fi în legalitate, trebuie să ținem cont de raportul de expertiză  pe 
care, așa cum v-am spus, consiliul județean  l-a solicitat și achitat.  

Noi trebuie să știm ce sumă putem da pentru acele terenuri, iar raportul de 
expertiză va fi la dispoziția comisiei care va analiza rezultatele acestuia și va lua o 
decizie în acest sens. Din acest motiv vă propun să aşteptăm rezultatele raportului de 
expertiză, să fim de acord cu componenţa comisiei ce se va constitui astăzi şi să-i 
dăm acesteia dreptul să negocieze şi să renegocieze până va ajunge să obţină ceea 
ce ne dorim noi să realizăm prin contractul de asociere. Astfel toţi cei implicaţi vor fi 
mulţumiţi, iar comisia lărgită, aşa cum a propus domnul consilier Gheorghe Bologa, să 
aibă atribuţii duble conform si propunerii făcute de domnul Stancu Traian.  

Comisia constituită anterior nu putea să mai facă nici un fel de negociere 
pentru că abia acum am primit contractul.  După cum aţi văzut nu mai este valabilă 
titutatura de asociere în participaţiune. Toţi, inclusiv executivul, am fost de acord cu 
asocierea şi realizarea centrului intermodal. Am rugămintea ca din comisia ce se va 
constitui astăzi să facă parte câte un reprezentant al fiecărui partid politic la  care se 
adaugă colegi din executiv. Toţi aceştia vor fi nominalizaţi şi aprobaţi de plenul 
consiliului judeţean.  

În aceste în condiții, dacă aproăm toate acestea, putem trimite la București 
ceea ce am aprobat noi astăzi. Comisia urmează să negocieze fiecare capitol în parte 
din contractul respectiv. 

 
Domnul vicepreședinte Dobra Călin  
Pentru că domnul consilier județean Marius Martinescu a făcut aluzie la numele 

meu spunând că a primit, în numele meu,  o invitație trimisă de domnul director Sergiu 
Bălașa, aș vrea să-l rog să se uite mai bine în proiectul de hotărâre și să vadă că este 
trecut un vicepreședinte al consiliului județean fără ca acesta să fie nominalizat.  În 
această idee a participat colegul meu domnul vicepreşedinte Marian Vasile. Aşa că nu 
puteţi spune că a fost lipsă de respect pentru că a fost o persoană din partea 
conducerii consiliului judeţean. Eu nu am putut participa la comisia respectivă pentru 
că am fost reţinut într-o altă comisie tot pe tema centrului intermodal.   

S-a luat decizia să participe cei doi vicepreşedinţi tocmai pentru că este un 
proiect foarte important şi necesită deplasări la Ministerul Transporturilor, la Remetea 
pentru reglementarea terenului şi pentru alte probleme tehnice.  

Prin urmare, vă rog domnule Marius Martinescu, ca înaitne de a-mi  aduce 
jigniri  să vă analizaţi pe dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dacă vă consideraţi jignit vă rog să vă adresaţi instanţei. Eu susţin că în e-mail 

scria că domnul Sergiu Bălaşa face convocarea în numele dumneavoastră ca 
vicepreşedinte. Ca atare, din punct de vedere legal îmi pot permite să folosesc 
numele dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţena Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, poziţia consilierilor judeţeni din cadrul PDL este fermă. 

Suntem pentru realizarea centrului intermodal dar dorim ca acesta să se facă cu 
respectarea legalităţii precum şi cu supunerea la vot a celor două amendamente 
propuse de domnul Marius Martinescu.  

 
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
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Am propus şi voi supune la vot, dacă dumneavoastră sunteţi de acord, ca toate 
amendamentele, făcute de colegii noştri în comisie sau în plen,  să poată fi discutate 
şi negociate  de comisia de negociere  cu CNCFR. 

Acum voi spune la vot să văd dacă sunteţi de acord cu realizarea Centrului sau 
nu. Dacă sunteţi de acord atunci vom aproba şi constituirea comisiei de negociere 
care trebuie să ducă la bun sfârşit toate discuţiile şi să negocieze toate 
amendamentele care au fost făcute până acum şi care, probabil se vor mai face pe 
parcurs, pentru că există posibilitate ca terenul să nu fie cumpărat ci să fie expropiat.  

Vă propun să dăm acestei comisii puteri depline pentru a duce la bun sfârşit 
proiectul prin negocierea cu CNCFR şi  pentru cumpărarea sau expropierea terenului.  
Nu cred că ar fi bine să supunem acum la vot aceste amendamente pentru că, sigur 
unii vor vota pentru, iar alţii împotrivă şi astfle amendamentele vor fi respinse, fapt ce 
ar duce la o întârziere în realizarea centrului intermodal.  

Dacă vom fi de acord cu comisia de negociere aceasta va avea puteri depline 
să ducă la bun sfârşit modul de asociere, semnarea contractului şi tot ce ţine de 
centrul intermodal.  

Dacă nu vreţi să facem acest lucru atunci voi supune la vot amendamentele 
dumneavoastră  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Eu consider că dumneavoastră domnule preşedinte sunteti un om serios. La fel 

şi toţi colegii noştri, aşa că fiecare dintre noi avem o mare responsabilitate faţă 
electoratul şi familia noastră.  

Ca atare, când dumneavoastră discutaţi de comisia de negociere la general, aş 
vrea să vă spun că prima comisie a avut ca obiectiv, conform hotărârii consiliului 
judeţean, doar negocierea contractului de asociere. Astăzi, când de fapt se aprobă 
contractul de asociere, comisia şi-a terminat mandatul.  Cea de-a doua comisie pe 
care o propuneţi în proiectul de hotărâre face referire la achiziţionarea terenului.  

 
Domnul preşedinte  Titu Bojin  
Haideţi domnule Marius Martinescu nu ne daţi acum lecţii de administraţie. 

Domnul Traian Stancu este cel care a propus ca această comisie să aibă dublă 
calitate.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Da, dar dumneavoastră aţi semnat documentul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar în urma amendamentelor propuse de dumneavoasră şi de domnul 

Gheorghe Bologa eu v-am propus, domnul Stancu a susţinut, să dăm puteri depline 
comsiei şi aceasta să aibă calitate dublă, repsectiv de necogiere a contractului dar şi 
de negociere pentru achiziţionarea terenului.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Da, dar nu poate avea dublă calitate.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Ba da, poate avea calitate dublă dacă noi vom fi de acord cu acest lucru, vom 

vota şi vom împuternici comisia  prin votul nostru.  
Dacă dumneavoastră vreţi să avem două comisii nu am nimic împotrivă dar eu 

agreez propunerea domnului Stancu.  
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte solicităm o pauză de 5 minute pentru consultări. La aceste 

consultări puteţi participa şi dumneavoastră. O să vedeţi că vom reuşi să vă 
convingem că avem dreptate. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă grupul PDL doreşte o pauză de consultări o poate lua, însă eu nu am 

nevoie de pauză. Eu cred că majoritatea dintre noi sunt de acord ca acea comisie pe 
care o aprobăm astăzi şi din care va face parte câte un reprezentant al fiecărui partid 
politic  poate negoica contractul şi achiziţionarea terenului.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dar s-a terminat negocierea contractului.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu s-a terminat. Negocierea contractului abia acum începe  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Ne aprobaţi sau nu o pauză de 5 minute pentru consultări? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Astăzi aprobăm varianta agreată de consiliul judeţean şi trebuie negociată cu 

CNCFR, iar în urma negocierilor trebuie să se ajungă la o variantă comună agreată de 
ambele părţi  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vreau să imi spuneţi de ce domnul secretar al judeţului Timiş, căruia 

dumneavoastră i-aţi transmis amendamentele mele nu a mi-a dat nici un răspuns. La 
celelalte am primit dar la amendemente nu.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Conform regulamentului am la dispoziţie 5 zile în care vă pot răspunde.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Ca să fim operativi şi pentru că domnul Sergiu Bălaşa cunoaşte cele mai bine 

această problemă l-am rugat să vă răspundă în scris. Deci, aveţi un răspuns în scris la 
cele două solicitări.  

Dacă doriţi puteţi lua chiar o pauză pentru consultări, dacă nu vă propun să 
continuăm şedinţa. Aşa cum v-am spus în Comisia de negociere va fi nominalizat câte 
un reprezentant al fiecărui grup politic din cadrul consiliului judeţean. Deci, va fi şi un 
consilier judeţean din grupul PDL care va face parte din comisia de negociere a 
contractului şi achiziţionării terenului.  

Forma actuală a contractului este cea pe care ne-o dorim noi dar CNCFR poate 
să mai adauge în plus unul sau mai multe articole. Acesta nu este contractul final 
pentru că nu este semnat de CNCFR. Până la semnare se mai pot face sau nu 
modificări pe acest contract.  Astăzi discutăm nişte amendamente pe care le vom 
susţine în contractul final. Acesta este un contract provizoriu acceptat până la un 
anumit punct pentru că exită amendamente care trebuie discutate de comisia de 
negociere.  Din acest motiv împuternicim comisia de negociere să discute şi să aducă 
sau nu îmbunătăţiri la contract în funcţie de negocierile cu CNCFR. Tot ce aţi propus 
dumneavoastră, domnul Bologa şi domnul Stancu este corect, iar amendamentele 
dumneavoastră vor fi discutate în cadrul comisiei de negociere  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Cele două amendamente modifică două articole din hotărâre. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Şi eu v-am spus să fim de acord ca această comisie să-şi asume 

responsabilitatea amendamentelor formulate de dumneavoastră din toate punctele de 
vedere. Nu cred că putem face mai mult decât să împuternicim comisia să negocieze 
cu CNCFR până la ultimul punct.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Deci, noi nu votăm art. 3 şi 4, iar CNCFR nu are legătură cu aceste două 

articole. Pe ei nu îi interesează prin ce mod aducem noi terenul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Înţeleg ce vreţi să spuneţi dar nu putem scoate din contract două articole doar 

pentru că aşa vreţi dumneavoastră.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Da, dar art. 3 şi 4 nu sunt în contract ci în proiectul de hotărâre.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Ce aprobăm prin proiectul de hotărâre include şi discuţiile asupra contractului.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte am solicitat o pauză de 5 minute pentru consultări. Este 

dreptul nostru să facem acest lucru.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu sunt de acord cu pauza solicitată şi supun la vot amendamentele formulate.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru  
Domnule preşedinte, grupul consilierilor PP-DD ar vota proiectul de hotărâre 

dacă ar avea rezultatele raportului de evaluare  a terenurilor. Vrem să ştim ce valoare 
va avea terenul. Pe de altă pate, cred că această comisie de negociere ar fi trebuit să-
şi realizeze menirea pentru care a fost constituită.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu avea cum să facă vechea comisie de negociere acest lucru pentru că nu 

aveau împuternicire din partea noastră în acest sens. Proiectul de hotărâre pe care îl 
aprobaţi astăzi dă această împuternicire comisiei pentru că s-a schimbat modul de 
asociere, adică nu mai vorbim de asociere în participaţiune ci doar de asociere. 
Vechea comisie şi-a încheiat astăzi activitatea aşa cum bine a subliniat domnul Marius 
Martinescu.  

Astăzi propunem o nouă comisie care, aşa cum am spus, va negocia atât  
cumpărarea terenului sau aducerea lui sub o altă formă în cadrul asocierii cu CNCFR, 
cât şi condiţiile din contract. Chiar dacă CNCFR sunt titularii proiectului ei gestionează 
banii veniţi din fonduri europene. Noi suntem cei care punem bani în mod direct. Bine, 
pun şi ei, dar mai puţin, pentru că au  calea ferată şi suprafaţa de teren care nu face 
parte din cele 28 ha.  
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Deci, interesul pentru realizarea acestei investiţii este în special al nostru, al 
judeţului Timiş. Acest lucru ne dă posibilitatea să creeăm aproximativ 1000 locuri de 
muncă şi să avem avantaje pentru judeţul nostru din punct de vedere economic.  

Într-o negociere este important să se ajungă la un punct comun avantajos 
pentru ambele părţi. Dacă una dintre părţi îşi susţine la nesfârşit punctul de vedere nu 
se ajunge la nici un rezultat.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Suntem pentru înfiinţarea comisiei dar propunem amânarea votului în ceea ce 

priveşte contractul de asociere.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar comisia tocmai pentru acest lucru va fi înfiinţată. Aşa că ori sunteţi de 

acord cu comisia şi modul de asociere  ori nu mai sunteţi . Pentru ce facem comisia 
dacă nu pentru asociere? 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
În contractul de asociere nu mai avem ce negocia. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în aceste condiţii vă supun la vot amendamentul domnului Marius 

Martinescu.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Înainte de a supune la vot vreau să vă reamintesc amendamentele formulate.  

 Stimaţi colegi, referitor la art. 3 am propus: „ se aprobă demararea etapelor de 
expropiere cuprinse în anexa 2 pentru cauze de utilitate publică necesare realizării 
obiectivului Centrul Intermodal de Transport Marfă Remetea Mare. Consiliul Judeţean 
Timiş în aplicarea prezentului articol are calitatea de expropiator conform Legii nr. 
255.  
 Acesta este primul amendament pe care vă rog să-l supuneţi la vot.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot primul amendament propus de domnul Marius Martinescu. 

Procedură de vot, vă rog.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul  cu 16 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cociobea 
Sorin, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Demea Dorel, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Zamfir Florian şi 20 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin 
Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, 
Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian,  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Amendamentul următor se referă la art. 4 – „ se aprobă componenţa nominală 

a comisiei de verificare a drepturilor de proprietate sau a altor drepturi reale şi 
acordarea despăgubirilor conform anexei 3” 

Vreau să subliniez faptul că aceasta este titulatura din lege a acestei comisii şi 
ea se înfiinţează într-un anumit calendar al expropierii. Deci nu este ilegal să o 
înfiinţăm acum.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot cel de-al doilea amendament propus de domnul Marius 

Martinescu. Procedură de vot, vă rog.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul  cu 16 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cociobea 
Sorin, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Demea Dorel, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Zamfir Florian şi 20 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin 
Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, 
Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian,  

 
În continuare, supun la vot amendamentul domnului consilier judeţean Stancu 

Traian prin care propune să atribuim comisiei de negociere dublă calitate, respectiv 
cea pentru negocierea modului de aducere a terenului în această asociere şi cea 
pentru negocierea contractului cu CNCFR până la final. 

Procedură de vot pentru acest amendament, vă rog.  
 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Borha Liviu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian,  Vasile Marian şi 15 voturi „împotrivă”  din partea doamnelor/domnilor 
Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Demea Dorel, Gaita Oana, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Zamfir Florian .  

 
În continuare, supun la vot amendamentul domnului Gheorghe Bologa prin care 

propune suplimentarea numărului membrilor comisiei  cu încă un jurist. În completarea 
acestui amendament, vă propun să fiţi de acord ca din această comisie să mai facă 
parte încă un reprezentant al Direcţiei Buget – Finanţe.  

Procedură de vot vă rog şi pentru acest amendament.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 36 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, 
Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-
Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

 
În continuare, vă rog să nominalizaţi câte un reprezentant din partea fiecărui 

partid politic.  Pentru funcţia de preşedinte al comisiei, domnul vicepreşedinte Marian 
Vasile propune pe domnul vicepreşedinte Călin Dobra.  

Următoarele nominalizări sunt: din partea PNL, domnul vicepreşedinte Marian 
Vasile propune pe domnul consilier judeţean Liviu Cocean, PC propune pe domnul 
Stancu Traian, PSD propune pe domnul Stanciu Pompiliu.  

Din partea PDL şi PP-DD care sunt nominalizările? 
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, grupul PDL a decis să nu propună nici un reprezentant în 

aceată comisie pentru că e mai bine ca dumneavoastră să purtaţi toată răspunderea. 
Sigur comisia va fi formată doar din reprezentanţi PSD.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sper ca până la final să vă răzgândiţi şi să faceţi totuşi o nominalizare dacă vă 

doriţi într-adevăr realizarea centrului intermodal.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Grupul PP-DD se va consulta şi vă va anunţa dacă nominalizează un 

reprezentant din partea PP-DD. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest moment avem 4 nominalizări. Aşteptăm să primim decizia grupului 

PDL.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte, v-am spus că nu dorim să intrăm în astfel de comisie. 

Poate după şedinţă, după ce vom mai discuta vom lua o decizie în acest sens. 
Deocamdata nu nominalizăm pe nimeni.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De acord, dar trebuie să votăm componenţa nominală a comisiei.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Da, dar şi noi vă informăm că suntem de acord cu înfiinţarea centrului 

intermodal dar nu oricum şi nu în condiţiile impuse de dumneavaoastră.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Grupul PP-DD v-aţi decis? 
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Da, ne-am decis. Nu nominalizăm nici un reprezentant din partea Grupului de 

consilieri ai PP-DD. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în aceste condiţii rămâne un loc vacant pentru PDL pe care îl completăm  

când vom vi anunţati pe cine nominalizează.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 

Vă vom da un răspuns abia după ce vom primi şi noi răspuns din partea 
domnului secretar al judeţului cu privire la adresele înaintate de domnul Marius 
Martinescu.  

Însă decizia noastră finală este că nu vom nominaliza nici un reprezentant din 
partea PDL în această comisie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, avem 4 nominalizări, respectiv domnul vicepreşedinte Călin 

Dobra şi domnii consilieri judeţeni Liviu Cocean, Stanciu Pompiliu şi Stancu Traian. 
Din partea executivului avem pe doamna Pălălău Loredana – Arhitect şef, domnul 
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director Radu Şerban – Direcţia Administrarea Patrimoniului, domnul  director Marcu 
Marcel şi doamna Mirela Ursu – Direcţia Buget Finanţe, domnul director Mugurel 
Borlea – Direcţia Investiţii şi din partea Serviciului juridic şi contencios doamna Maria 
Ursoiu – şef serviciu  şi doamna Agud Carmen – consilier juridic, iar partea ADETIM -  
domnul director Sergiu Bălaşa.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 

 Domnule preşedinte, cred că ar fi bine să demsemnăm şi un înlocuitor pentru 
fiecare direcţie în parte, la dispoziţia dumneavoastră ca preşedinte, în cazul în care 
directorii direcţiilor respective nu pot participa.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Supun la vot componenţa comisiei de negociere cu completările făcute  

 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat componenţa comisiei de negociere  cu 21 

voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Borha Liviu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Dobra 
Călin, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, 12 voturi „împotrivă”  din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Crişan Teodor Adrian, Demea Dorel, Gaita 
Oana, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu 
Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Zamfir Florian  şi 3 abţineri din partea domnilor Bojin 
Mihăiţă, Cociobea Sorin şi Cutu Dorin, 

Comisia de negociere fiind aprobată, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 21 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Borha Liviu, Bologa Gheorghe, Cocean 
Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gavrilită 
Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, 5 voturi „împotrivă”  din partea 
doamnelor/domnilor Crişan Teodor Adrian, Demea Dorel, Juravle Petru, Martinescu 
Marius, Zamfir Florian  şi 10 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, 
Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Moldovan 
Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vreau să vă spun că aici este vorba de patrimoniu. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Iar eu vreau să vă spun că sunt convins că dumneavoastră aveţi multă 

experienţă în administraţie şi ştiţi că nu e vorba de patrimoniu ci doar de asociere.  
 
 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind component Autoritatii 

Teritoriale de Ordine Publică a Judeţului Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  Voi da citire 

componenţei ATOP:   
Dobra Călin – Ionel vicepreşedinte C.J. Timiş - preşedinte  
Marossy Zoltán Gheorghe subprefect Judeţul Timiş - membru  
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Muntean Sorin-Petru comisar şef - Inspector şef al Inspectoratului de Poliţie 
Judeţean Timiş  

Moldovan Gheorghe comisar şef - reprezentantul Corpulului Naţional al 
Poliţiştilor  

Plavosin Deian consilier judeţean - membru  
Mihoc Marcel consilier judeţean - membru  
Stancu Traian consilier judeţean - membru  
Moldovan Paul consilier judeţean - membru  
Borha Liviu consilier judeţean - membru  
Borţun Ilie reprezentant al comunităţii - membru  
Bota Viorel reprezentant al comunităţii - membru  
Dinulescu Dumitru reprezentant al comunităţii - membru  
 

 După cum  observați nu am făcut altceva decât să completăm locurile libere, 
respectiv în locul doamnei Liliana Oneț am trecut pe domnul Zoltan Marossy, iar în 
locul domnul Ilie Bertea pe domnul Plavoșin Deian.  
           Dacă sunt alte  discuţii? 

Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25  voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu 
Ioan, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Popescu Marin, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile 
Marian, 4 voturi împotrivă din partea domnilor Crişan Teodor Adrian,  Demea Dorel, 
Juravle Petru, Zamfir Florian şi 3 abţineri din partea doamnelor/domnilor Cutu Dorin, 
Gaita Oana, Rus Georgeta.  

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

Devizului General actualizat după atribuirea contractului de lucrări privind 
obiectivul de investiţie “Modernizare DJ 694 Dumbrava – Matnicu Mic, km 0+000 
– 8+900, l = 8,9 km”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia,  Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  
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Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 
Devizelor Generale actualizate după atribuirea contractelor de lucrări de 
reparaţii curente: “Ranforsare system rutier pe DJ 609B Tipari – Balint, km 
2+617 – 5+994, 6+964 – 7+422, 8+241 – 9+286, L total = 4,880 kn” si “Reparaţii 
curente la pod pe DJ 591, km 11+710 peste râul Bega, la Sanmihaiu Roman – 
Judeţul Timis”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, 
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile 
Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind propunerea de prelungire a 

contractului de închiriere încheiat cu Societatea Romtelecom S.A.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind propunerea de prelungire a 

contractului de închiriere încheiat cu Societatea ROTH S.R.L. Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
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Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor 
secţiunii de funcţionare si a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al 
Judeţului Timis pe trimestrul I al anului 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 23 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gavrilită 
Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian şi 11 voturi „împotrivă” 
din partea doamnelor /domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Crişan Teodor 
Adrian,Cutu Dorin, Demea Dorel, Gaita Oana,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Popescu Marin, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat 
al Judeţului Timis pe anul 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 6 comisii de specialitate,  respectiv Comisia 

pentru Administraţie  Publica Locala, Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si 
Sport, Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si Externa, Comisia pentru 
Sănătate si Protecţie Sociala, Comisia pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala si 
Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice si Protecţia Mediului.  

Comisia Economica a avizat proiectul cu următorul amendament: 
„Pentru a fi asigurata finanţarea biroului electoral judeţean pentru desfăşurarea 

alegerilor parţiale in comunele Criciova si Sacalaz se propune: diminuarea la Cap. 
52.02. - autoritatea publice - a prevederilor bugetare cu suma de 48 mii lei de la 
cheltuieli de personal si cu suma de 12 mii lei de la bunuri si servicii si suplimentarea 
prevederilor bugetare la Cap. 54.02. alte servicii publice generale – Alegeri – la 
cheltuieli de personal cu suma de 48 mii lei si servicii cu suma de 12 mii lei”. 

Rog preşedintele Comisiei Economice sa prezinte punctul de vedere ale 
comisiei. 

 
Domnul consilier județean Gheorghe Bologa  
În Comisia economică s-a formultat amendamentul în forma pe care l-ați 

prezentat dumneavoastră. Amendamentul a fost propus pentru că în paralel cu 
alegerile europarlamentare sunt şi alegeri locale parţiale în comuna Criciova şi 
Săcălaz.  Conform legislaţiei în vigoare finanţarea cheltuielilor generate de aceste 
alegeri parţiale este asigurată de consiliul judeţean pentru că este nevoie să plătim 
nişte oameni care se vor implica în această activitate şi materialele care se consumă 
cu acea ocazie.  
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În consecinţă, amendamentul propus va face ca  alegerile să se desfăşoare în 
cele mai bune condiţii.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Daca sunt alte discuţii sau propuneri? 
Daca nu, supun la vot amendamentul. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor 
Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită 
Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile 
Marian, Zamfir Florian şi 10 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, 

 
 

Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării de către 
Societatea Borgo Italiano S.R.L. a unei porţiuni din DJ 592 km 11+181 stânga. 

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării 
Contractului de management a domnului Ciubotaru Dan Leopold la Muzeul 
Banatului Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
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 Trebuie să ştiţi că solicitarea pentru încetarea contractului de management a 
venit din partea domului Ciubotaru Dan Leopold căruia îi mulţumim pentru toată 
activitatea desfăşurată în calitate de manager la Muzeul Banatului Timişoara 
 
 Domnul Ciubotaru  Dan Leopoldod 
 Vă mulţumesc pentru sprijinul acordat şi pentru buna colaborare pe care am 
avut-o împreună pe toată perioada.  
 Sper ca  toate proiectele începute vor fi duse la bun sfârşit . Colegii se pot baza 
pe sfatul şi experienţa mea ori de câte ori va fi nevoie. Muzeul are nevoie de fonduri 
pentru a fi restaurat şi doar cu sprijinul consiliului judeţean vom putea  face acest 
lucru. 
 Vă mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Vă mulţumim şi noi şi vă felicităm pentru tot ce aţi făcut la Muzeul Banatului 
Timişoara. Vă dorim mult succes în activitatea dumneavoastră viitoare şi pentru că 
veţi rîmâne în continuare la muzeu vă rugăm, ca cel puţin pe perioada de interimat, să 
ajutaţi pe cel pe care îl vom nominaliza pentru conducerea activităţii până la 
organizarea concursului. Sperăm ca, cu respectarea termenului legal, concursul să fie 
cât mai repede.  

Dacă mai  sunt şi alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind aprobarea numirii managerului 

interimar  la Muzeul Banatului Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 6 comisii de specialitate,  respectiv Comisia 

pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport, Comisia Economica, Comisia pentru 
Sănătate si Protecţie Sociala, Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si Externa, 
Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice si Protecţia Mediului si 
Comisia pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala,  

Comisia pentru Administraţie  publica locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: „Desemnarea interimatului sa se facă la şedinţa de plen” 

Prin urmare sper să fiţi de acord cu propunerea mea şi să acordaţi  sprijin pe 
perioada de interimat  domnului  Dan Radoslav .  

Daca sunt alte discuţii sau propuneri? Dacă nu, vreau să mulţumesc anticipat 
domnului Dan Radoslav pentru că a acceptat să asigure interimatul de Muzeul 
Banatului Timişoara. Trebuie să ştiţi că toţi colegii domniei sale pe care i-am consultat 
au refuzat această funcţie întrucât salariul managerului este mult mai mic decât 
salariul pe care îl are un salariat.   

Totodată vă informez că am discutat cu domnul Ministru  Kelemen Hunor 
posibilitatea trecerii muzeului la gradul de Muzeu Naţional şi în aceste condiţii salariul 
ar putea creşte puţin.  
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Prin urmare, mulţumim domnului Dan Radoslav pentru că a acceptat să asigure 
perioada de interimat şi poate că până la stabilirea concursului vine nominalizarea 
muzeului ca şi Muzeu Naţional şi atunci regimul de salarizare va fi altul, iar cine va 
asigura managementul muzeului va fi mulţumit.  

 
Domnul Dan Radoslav 
Domnule preşedinte, onorată asistenţă vă mulţumesc pentru provocarea făcută 

şi vreau să vă spun doar că sper din tot sufletul că având specialişti în jurul meu să 
pot continua ceea ce domnul director Ciubotaru a lăsat în derulare şi să fac muzeul să 
ajungă Castelul Huniazilor.  Ca să mergi la muzeu ca şi la castel impune realizarea 
unor lucruri deosebit de importante.  

Vă mulţumesc şi în măsura priceperii mele şi cu ajutorul primit din partea 
dumneavoastră şi din partea specialiştilor de la Muzeul Banatului sper că lucrurile vor 
decurge pe perioada cât asigur intermitatul în cele mai bune condiţii.  

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Domnule Radoslav vreau să vă informez că intenţia noastră era să ne abţinem 

de la vot dar pentru că aţi venit cu o ofertă de profesionist vă mulţumim pentru 
proiectul în care vă angrenaţi şi vă doresc mult succes.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

Acum, că domnul Dan Radoslav a fost aprobat cred că merită aplauze din 
partea noastră atât domnia sa cât şi domnul Ciubotaru Leopold. Vă mulţumesc! 

 
 

Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor 
Hotărârii Consiliului Judetean Timis nr. 143/2012 cu modificările si completările 
ulterioare. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Am rugămintea ca Grupul PP-DD să nominalizeze altă persoană în locul 

domnului Ilie Bertea la Şcoala de Arte şi Meserii Gheorghe Atanasiu.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Propunerea noastră este domnul consilier judeţean Crişan Teodor.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt alte  discuţii? Dacă nu supun la vot  proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
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Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării de către 

Consiliul Judetean Timis a Proiectului “Consilierea carierei si servicii de 
practica profesionala in psihologie adresate elevilor si studenţilor”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 5 comisii de specialitate respectiv,  Comisia 

pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport, Comisia Economica, Comisia pentru 
Sănătate si Protecţie Sociala, Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări 
Publice si Protecţia Mediului si Comisia pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala, 

Comisia pentru Administraţie  publica locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: Sa se introducă un art. 2 cu următoarea formulare: „Valoarea 
cofinanţării ce revine Consiliului Judetean Timis este de 10.637 lei”. 

Comisia pentru Relaţii si Cooperare Interna si Externa a avizat proiectul cu 
acelaşi amendament. 

 
Domnul consilier judeţean Gheoghe Bologa  
În comisia economică nu s-a făcut amendamente pentru că noi am considerat 

că suma stabilită pentru cofinanţare este prevăzută in raport şi în documentaţia 
aprobată anterior, respectiv 10.637 lei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Rog preşedinţii celor 2 Comisii sa prezinte punctele de vedere ale comisiilor si  

dacă au observaţii în plus faţă de amendamentul prezentat. Dacă nu, supun la vot 
amendamentul celor doua comisii. 

 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 33  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor 
Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  
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Punctul nr. 23 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea “Regulamentului 
privind combaterea speciei Ambrozia artemisifolia L. (floarea pustei, iarba 
pârloagelor) – specie invaziva”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Cu permisiunea dumneavoastră aş dori să fac o scurtă precizare. Ponderea 

agriculturii la nivelul Timiş este cea care influenţează favorabil PIB-ul judeţului nostru 
şi trebuie să dăm atenţia cuvenită acestui domeniu. Cred că şi dumneavoastră trebuie 
să acordaţi o mai mare atenţie agriculturii pentru că sunt multe chestiuni legate de 
agricultură care nu sunt rezolvate, printre care şi această iarbă a pârloagelor – 
ambrozia.  

Deci, acest proiect este necesar doar că va trebui să avem mare grijă la Legea 
195/2005 privind protecţia mediului, dar şi la calitatea aerului. După cum ştiţi, în 
condiţiile în care se folosesc pesticide apele sunt poluate. De aceea unele substanţe 
sunt restricţionate pentru a nu intra în contact cu apele şi cu bazinele fluviale.  

Ar fi recomandat să vedem ce substanţe se folosesc pentru distrugerea acestei 
plante deosebit de periculoasă şi care produce multe alergii.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Pentru că nu ştiu prea bine, vă întreb pe dumneavoastră, distrugerea plantei o 

facem cu substanţe sau prin cosire.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Există mai multe alternative pentru distrugerea acestei plante. Dacă folosim 

coasa există riscul să se extindă pentru că este foarte invazivă.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Domnule preşedinte, după cum ştiţi am solicitat la început retragerea acestui 

proiect de pe ordinea de zi, iar acum vreau să aduc câteva completări spunându-vă 
că, din punct de vedere al seriozităţii cu care se tratează această problemă de ani de 
zile, cred că şi acum vom fi în acelaşi stadiu. Vom arunca doar 100 mii lei pe nişte 
pliante fără a se lua în mod concret vreo măsură în acest sens. Normal ar fi să 
sprijinim primăriile cu fonduri mai serioase, pentru că dăm bani în atâtea alte destinaţii 
(sport, biserici etc). Trebuie să luăm în serios această problemă şi să facem tot 
posibilul să distrugem această plantă deosebit de periculoasă pentru sănătatea 
cetăţenilor, iar măsurile care le luăm trebuie gândite pe termen scurt, aplicate imediat.  
Alocarea acestei sume de bani se va duce fără să facem ceva util. Lumea cunoaşte 
problema şi propun să gândim un proiect de hotărâre prin care să sprijinim concret  
distrugerea acestei plante.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Şi eu consider că metoda de stropit din aer este imposibil de aplicat peste 

localităţi şi propun, chiar dacă este mai complicat, să se meargă cu stropitul la nivelul 
solului.  Acest lucru îl pot face cei care se ocupă de îngrijirea spaţiilor verzi. Oricât de 
toxice ar fi substanţele acestea ar avea un rezultat mult mai bun fiind mult mai 
concentrată pe planta respectivă. Persoanele de la îngrijirea spaţiilor verzi să fie bine 
instruiţi, să cunoască planta şi să acţioneze exact asupra ei.  
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Stropitul din aer nu face decât să dilueze substanţa şi există posibilitatea ca ea 
să nu acţioneze asupra ambroziei ci asupra altei plante. Cred că vom avea rezultate 
foarte bune dacă vom acţiona cu un erbicid eficient la sol.  

 
Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
În primul rând vreau să mulţumesc tuturor celor care s-au implicat în acest 

proiect. Toţi am avut posibilitatea să vedem că proiectul a fost initiat la nivelul 
consiliului judeţean, acest proiect putand fi perfectibil în timp, poate suporta 
îmbunătăţiri, dar ar fi bine să facem primul pas şi să încercăm să fim constructivi în 
ceea ce facem, să respectăm munca celor care au iniţiat acest proiect şi cred că cel 
mai bine ar fi să  privim în mod administrativ acest lucru şi mai puţin în mod politic. 
Suntem aici să facem administraţie. Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Eu vreau să mulţumesc doamnei profesor care ne-a prezentat acest proiect. 

Sunt unul din „beneficiarii” acestei plante, în sensul că am alergie la ambrozie şi aş 
vrea să acordaţi mare atenţie nu atât pentru dumneavoastră cât pentru copii şi 
următoarele generaţii.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Cu riscul de a mă repeta, vreau să vă spun că am insistat să se facă o acţiune 

serioasă şi nu doar pliante.  Vă mulţumesc.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Flavia, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din partea 
domnului Marius Martinescu  

 
 
Proiectul de hotărâre înscris la nr. 24 pe ordinea de zi a fost retras în urma 

votului plenului Consiliului Judeţean Timiş. Prin urmare, trecem la dezbaterea 
proiectului de hotărâre înscris la  punctul 25  pe ordinea de zi.  

 
 

Punctul nr. 25 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea numirii unui 
reprezentant al Judeţului Timis in Asociaţia Judeţeana de Canotaj Timis si 
pentru plata cotizaţiei către aceasta structura sportiva. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Va rog sa faceţi propuneri pentru reprezentantul CJ Timis. 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian  
Vreau să vă spun că eu nu particip la acest vot întrucât sunt preşedinte al 

acestei asociaţiei.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
De acord dar vă rog să faceţi o propunere pentru că e normal să fie cineva cu 

care să colaboraţi bine. Puteţi propune pe oricare coleg indiferent de grupul politic din 
care face parte.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian  
Oricare coleg doreşte este binevenit. Ştiu că doamna Gavriliţă Bianca este 

membru supleant şi dacă domnia sa doreşte să fie membru plin nu am nimic 
împotrivă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest caz trebuie să propunem un membru supleant şi eu îl propun pe 

domnul consilier judeţean Bitea Nicolae dacă şi dânsul este de acord şi acceptă.  
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae.  
Nu, mulţumesc domnule preşedinte.  
 
Domnul consilier judeţean Cutu Dorin 
Domnule preşedinte, având în vedere că la celelalte discipline sportive nu este 

nici un reprezentant al PDL consider că nu este acum momentul să desemnăm pe 
cineva din rândul consilierilor judeţeni din grupul PDL. Nu există în nici o disciplină 
sportivă reprezentant PDL în Consiliul de administraţie sau Consiliul director.  

 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae.  
Bine, m-am răzgândit. Accept propunerea dumneavoastră.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumesc. În aceste condiţii avem ca membru plin pe doamna Bianca 

Gavrilică şi ca membru supleant pe domnul Bitea Nicolae.  
Vă promit că vom verifica şi vom face modificări din punct de vedere al 

reprezentării consilierilor judeţeni în Consiliul de administraţie sau Consiliul director la 
disciplinele sportive. Nu ştiu dar vă asigur că cu prima ocazie când se va elibera un 
post atunci acesta va fi acordat grupului PDL.  

 
Cu menţiunea că domnul consilier judeţean Stancu Traian nu poate  vota 

supun  la vot proiectul de hotărâre împreună cu cele două propuneri.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din partea 
doamnei Gavriliţă Bianca 

 
 
Punctul nr. 26 - Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei 

financiare a Judeţului Timis la bugetul de venituri si cheltuieli al Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitara pentru Managementul situaţiilor de urgenta 
ADIVEST pentru anul 2014. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 27 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 
Consiliului Judetean Timis nr. 156/2013 pentru aprobarea promovării proiectului 
“Achiziţionare echipamente specifice pentru imbunatatirea capacitaţii si calităţii 
sistemului de intervenţie in situaţii de urgenta si pentru acordarea asistentei 
medicale de urgenta si a primului ajutor calificat in Regiunea Vest etapa a III-a”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 28 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Înţelegerii de 
colaborare intre Judeţul Timis din România si Provincia Yunnan din Republica 
Populara Chineza. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Îmi puteţi spune cum s-a ajuns la Provincia Yunnan şi nu la altă provincie din 

Republica Populară Chineză.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Provincia Yunnan are o înţelege cu prefectura, iar acum 3- 4 luni a venit o 

delegaţie din Yunnan împreună cu vicepremierul acestei provincii.  Provincia este mai 
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mică, are doar 48 milioane de locuitori. Nu am dorit să mergem cu o provincie mult 
mai mare şi am rămas cu aceasta.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu 
Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 29 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Timis in Adunarea Generala a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitara Apa-Canal Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil  în toate comisiile. Vă informez că eu nu voi 

vota acest proiect pentru a nu fi în incompatibilitate.   
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Vă rog să dispuneţi consemnarea în procesul verbal faptul că nu voi vota acest 

proiect de hotărâre pentru a nu fi şi eu în incompatibilitate.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian,  Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 30 - Întrebări, interpelări  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Precizez ca in mapele dumneavoastră de şedinţa se afla Informare privind 

Masurile întreprinse de către Agenţia pentru Protecţia Mediului pentru reducerea 
poluării produse de Societatea CONTINENTAL AUTOMOTIVE PRODUCTS S.R.L., 
precum şi Nota privind posibilitatea acordării unor drepturi de natura salariala sau 
diverse ajutoare consilierilor judeţeni. 

Dacă sunt alte discuţii?  
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, în calitate de membru AGA în Clubul de 

Baschet Timişoara am plăcerea să vă informez că echipa de tineret a câştigat titlul de 
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campioană naţională ceea ce reprezintă, din punctul meu de vedere, o performanţă. 
Dar şi un trofeu important.  

Am adus în atenţia dumneavoastră acest lucru mai ales pentru că s-a 
menţionat în cadrul acestui plen faptul că trebuie să încurajăm valorile locale în a 
activa şi a avea rezultate în acest sport.  
 Din acest motiv, deşi am avut şi încă avem unele constrângeri financiare, eu 
propun ca în cursul acestui an, poate în luna august la rectificare, să luăm în 
considerare suplimentarea sumei de bani alocată acestui club pentru că în ultimi 2 ani 
suma a ajuns să fie redusă la o treime.  
 Luând în considerare rezultatele obţinute dar şi faptul că ne dorim să 
promovăm valorile locale sper că veţi lua în considerare propunerea mea în luna 
august.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Cred că aţi observat că avem noul Regulament de Organizare şi Funcţionare al 
Consiliului Judeţean Timiş. De asemenea,  începând din acest trimestru avem din nou 
Monitorul Oficial al Judeţului Timiş. Un exemplar din acesta îl aveţi şi dumneavoastră 
acum în faţă. Am rugămintea să ne folosim de ele în ceea ce ne dorim să realizăm 
până la final de mandat.  

 
Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
Revin cu o problemă mai veche despre care tot vă întreb cu privire la taberele 

şcolare. Am înţeles că nu s-a reuşit nimic cu regionalizarea. Nu ştiu ce s-a întâmplat 
probabil sunt anumite probleme de ordin legislativ, însă cred că dacă am face o 
solicitare scrisă sau dacă am lua o iniţiativă mult mai profundă în această direcţie, 
lucrurile s-ar rezolva în acest sens.  

Sincer trec de multe ori prin zona Bogda pentru că îmi sunt dragi acele locuri şi 
mă doare sufletul când văd în ce stadiu se află tabăra. Haideţi vă rog să luăm o 
iniţiativă şi să facem ceva pentru rezolvarea acestor probleme. Poate doamna ministru 
Szabo ne ajută în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Ştiţi că am făcut o solicitare scrisă, după care a venit ideea descentralizării şi 

trecerea taberelor la consiliul judeţean. Vă promit că reluăm discuţia şi poate domnul 
director Radu Şerban ne poate da câteva informaţii în acest sens.  

 
Domnul Radu Şerban – director Direcţia Administrarea Patrimoniului 
Am primit acum două săptămâni o adresă din partea Ministerului Tineretului şi 

Sportului în care ni s-a comunicat că a luat în analiză hotărârea consiliului judeţean 
prin care dorim transferul imobilelor respective, aceasta este în lucru. Sunt anumite 
imobile care nu sunt intabulate şi cade în sarcina ministerului să facă demersurile 
necesare în vederea intabulării.  

Totodată ne comunică faptul că tabăra de la Chevereş şi Poieni Strâmbu nu se 
va transfera din domeniul public al statului în domeniu public al judeţului. Referitor la 
tabăra de la Bogda vă pot spune doar că sunt anumite bunuri care trebuie intabulate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă promit că nu renunţăm la ideea de a prelua taberele, continuăm 

corespondenţa şi sperăm să reuşim să facem acest lucru până la urmă.  
 
 
 



 36 

 Domnul consilier judeţean Juravle Petru  
 Aşa cum am mai discutat şi în altă şedinţă, vreau să aduc din nou în atenţia 
dumneavoastră problema Bisericii Martirilor şi vă rog să faceţi intervenţii către Prea 
Sfiinţia Sa Paisie Lugojanu astfel încât să onoreze atribuirea unei sume către acea 
biserică. Atunci când am votat alocarea sumelor pentru culte am decis şi am votat cu 
sufletul că o parte din bani se vor duce către Biserica Martirilor.  
 Pe de altă parte, vă rog ca până la şedinţa de plen din luna mai să vă gândiţi la 
o persoană pe care să o nominalizaţi în locul meu pentru că eu vreau să mă retrag din 
Consiliul de Administraţie de la Teatrul Merlin pe motiv că activitatea este prea 
„intensă” acolo şi nu are rost ca prin absenţa mea să încurc treburile acolo.  Vă 
mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Eu am crezut că prin prezenţa noastră vom dinamiza activitatea, dar dacă 
dumneavoastră spuneţi că  motivul pentru care vă retrageţi este că nu prea este 
activitate atunci nu mai am nimic de spus.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Sincer nici nu ştiu dacă există Teatrul Merlin sau dacă acesta este doar pe 

hârtie pentru că doar de două ori am fost la secretar să discutăm.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bine, ne vom gândi şi vom desemna pe altcineva. Faceţi o solicitare scrisă din 

care să reiasă faptul că renunţaţi şi pe care să o adresaţi domnului secretar.  
Referitor la biserică să ştiţi că am discutat, însă vă rog să fiţi puţin mai 

consecvent în declaraţii pentru că acum câteva minute aţi spus să nu mai dăm bani la 
biserici şi sport şi să mai dăm şi în altă parte.  

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Acum câteva luni în urmă am avut în mapele de la comisie un proiect de 

hotărâre pentru acordarea titlului de cetăţean de onoare al judeţului Timiş. Vă rog să-
mi spuneţi în ce stadiu se află şi dacă mai revine pe ordinea de zi a plenului consiliului 
judeţean.  Vrem să ştim pentru că intenţionăm să propunem pe cineva chiar dacă nu 
avem regulamentul.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În principiu regulamentul este făcut. Sper ca până la plenul următor să ajungem 

la o  decizie comună în ceea ce priveşte modul de atribuire al acestui titlu. Eu 
personal sunt de acord să discutăm şi să identificăm câteva persoane deosebite care 
merită acest titlu.  

Sper ca în şedinţa viitoare să putem aproba regulamentul pentru atribuirea 
titlului de cetăţean de onoare.  Vom vedea care sunt propunerile şi vom vedea care 
vor fi regulile, pentru că titlul de cetăţean de onoare implică atât drepturi cât şi 
obligaţii.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
În primul rând, vreau să vă spun că am luat în discuţie acordarea titlului de 

cetăţean de onoare dar trebuie să existe un cadru legal prevăzut prin regulament sau 
prin hotărâre a consiliului judeţean cu privire la modul în care se acordă acest titlu.  

Pe de altă parte, vreau să vă informez că Poşta Română a desfiinţat o serie de 
oficii poştale  pe motiv de restructurare, privatizare etc. iar serviciile acordate, cele 
care au mai rămas, lasă de dorit, în special în ce priveşte timpul de aşteptare, acesta 
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fiind foarte mare. Fie că ridici un plic sau un colet poştal timpul de aşteptare este 
foarte mare. Se stă în picioare la cozi interminabile pentru că există doar o singură 
persoană care deserveşte activitatea.  

Din acest motiv doresc să primesc un răspuns cu privire la această situaţie  din 
partea Poştei Române până la următoarea şedinţă de plen.  

Acelaşi lucru se întâmplă şi la Oficiul de Cadastru şi Publicitatea Imobiliară. Şi 
aici se stă foarte mult la rând, timpul de aşteptare pentru ridicarea unui CF sau unui alt 
document este foarte mare.  

Consider că modul în care se desfăşoară activitatea acolo nu este în regulă şi 
conducătorul acelei instituţii ar trebui să ia măsuri în acest sens.  Prin urmare, doresc 
să primesc un răspuns şi din partea reprezentanţilor OCPI cu privire la această 
situaţie.  

Nu ştiu dacă,  dumneavoastră domnule preşedinte,  aveţi posibilitatea dar totuşi 
sper că veţi lua măsurile ce se impun în acest sens sau măcar să le atrageţi atenţia 
pentru că nu pot continua în acest fel.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Noi putem doar, şi rog pe domnul secretar să facă în scris o adresă către cele 

două instituţii cu solicitarea de a primi răspuns cu privire la cele semnalate de 
dumneavoastră.  

Noi ca autoritate publică, sau eu în calitate de preşedinte, nu avem posibilitatea 
să-i atenţionăm pentru că nu sunt subordonaţi consiliului judeţean. Putem doar să-i 
sensibilizăm, să-i invităm la discuţii să ne spună ce posibilităţi au  şi poate aşa reuşim 
să rezolvăm aceste situaţii.  

Deci, domnul secretar va face o adresă  imediat şi sperăm să primim un 
răspuns din partea lor până la şedinţa viitoare. 

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Aş vrea să aduc în atenţia dumneavoastră un lucru important din perspectiva 

sportului şi în special vreau să mulţumesc colegilor Cosmin Costa şi Plavoşin Deian 
pentru invitaţiile făcute din partea Consiliului de Administraţie al echipei RC 
Universitatea de Vest Timişoara – rugby. Acum aproape două săptămâni am participat 
la un spectacol sportiv deosebit de frumos care s-a finalizat cu o victorie. A fost un 
debut al victoriilor care a continuat tot cu o victorie în deplasare la Bucureşti.  

Rugămintea mea este să sprijinim această echipă în sensul demersurilor 
pentru a susţine meciurile pe Stadionul Dan Păltinişanu.  Acesta are o bază sportivă 
foarte bine întreţinută, drept pentru care acordăm mulţumirile de rigoare Direcţiei de 
Prestări Servicii Timiş – în special domnului director  Doroş.  

Deci, vă rog să sprijiniţi echipa în acest sens şi observaţi că nu am cerut 
suplimentarea sumelor pentru această echipă.  Tot ce solicit acum este să le daţi 
posibilitatea să joace pe Stadionul Dan Păltinişanu pentru că se află la un al nivel al 
competiţiei, sunt campioni naţionali şi merită acest lucru. Alături de ei şi publicul 
timişorean merită să vadă un meci pe un stadion cu o bază sportivă în cele mai bune 
condiţii.  

La meciul cu Dinamo – Steaua, 4000 de spectatori au participat la acest meci. 
Nu vreau să fac comparaţie cu fotbalul însă numărul de 4000 spune foarte multe 
pentru nivelul competiţiei în sensul în care dincolo la Baza Ronaţ veneau 2000 de 
spectatori.  Sper şi am toată convingerea că vor veni spectatori la meciurile de rugby 
în număr cât mai mare.  Vă mulţumesc! 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă promit că ne vom îndrepta atenţia către această echipă pentru că după  

meciul de rugby la care am fost şi eu  pot să-i felicit pe jucători pentru rezultatele 
obţinute.   

Trebuie să-i sprijinim şi să le acordăm terenul pentru desfăşurarea partidelor de 
rugby. Important este să vedem cât de mult putem face acest lucru pentru că nu vreau 
să se suprapună cele două meciuri, de fotbal şi de rugby.  

Pentru meciul care va fi în 31 mai vă informez încă de pe acum că voi fi de 
acord ca acesta să se desfăşoare pe Stadionul Dan Păltinişanu pentru că se închide 
competiţia în campionatul de fotbal.  

În principiu sunt de acord ca fiecare meci să se desfăşoare acolo dar cu o 
aprobare prealabilă pentru a avea un control, astfel încât, să nu se distrugă baza 
sportivă.  

Dacă mai sunt alte discuţii, dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar 
închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timis. 

 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ Ardelean 
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